
  

Verslag Inloopavond Streekbeleving de Betuwe 

Kersenstal Boomgaard d’n Kerkewaerdt, 05-11-18 

 

1. Opzet 

De inloopavond werd gestart met een kort welkom en een inleiding over de wijze waarop gasten 

zich konden informeren over de plannen. Op verschillende plekken in de ruimte waren boeken 

en plattegronden van de plannen in te zien en te bekijken. Voor vragen kon men terecht bij: 

 Ondernemer Aart Blom van Betuwe Kers BV, initiatiefnemer van de streekbeleving 

 Adviseur Richard de Bruin van RBT Rivierenland 

 Adviseur Marieke van Doorn van DoornRoos Imagineers 

 Adviseur Johan Kaspers van Brederode Advies 

 

2. Opkomst 

Over de avond heen (d.w.z. inclusief in- en uitloop) waren er ongeveer 80 personen aanwezig. De 

gasten bestonden uit omwonenden en inwoners van Wadenoijen, streekproducenten uit de 

regio, bestuurlijke en ambtelijke vertegenwoordigers van de gemeente Tiel en geïnteresseerde 

personen van andere overheden, organisaties en bedrijven. Opvallend was de aanwezigheid van 

alle personen die in het voortraject als omwonende of streekproducent hadden bijgedragen aan 

de conceptontwikkeling. Zij waren verguld zichzelf terug te zien in het concept masterplan en op 

de plattegrond van het initiatief, en erg enthousiast over hoe het concept was geworden. 

 

3. Reacties  

De reacties op de avond waren overwegend positief tot zeer positief. Meermaals gehoorde 

opmerkingen waren: 

 Wat een leuk plan, dit past precies bij de Betuwe en is daarom uniek 

 Dit is goed voor de streek, we hebben een dergelijk initiatief echt nodig 

 Wadenoijen vergrijst, dit brengt weer meer leven in de brouwerij 

 Dit kan helpen de voorzieningen in Wadenoijen in stand te houden 

 Het kan niet snel genoeg open gaan, dat is ook goed voor mijn handel 

 Als streekproducent sta ik te trappelen om samen te gaan werken 



  

Enkele van de personen die eerder al aan het concept hadden meegewerkt, droegen tijdens de 

avond nog meer gegadigden aan voor samenwerking, plus extra ideeën om mee te nemen. 

Naast positieve reacties waren er ook gasten die hun zorg uitten. Dit betrof zaken als: 

 Met name vrachtverkeer is al een probleem, dit zal de situatie verder verergeren 

 Langs de locatie loopt een fietsroute voor schoolkinderen die nu al onveilig is 

 Wij verwachten veel geluidsoverlast van muziek, kinderen, auto’s en attracties 

 Dit komt nog bovenop de eventuele nieuwe ontsluiting van Passewaaij  

 Kan er niet een totaalplan komen om de verkeerssituatie van Wadenolijen te verbeteren? 

 Hoe zit het met de openingstijden, wordt er rekening gehouden met zondagsrust? 

De kritische kanttekeningen werden over het algemeen geplaatst door personen die gehuisvest 

zijn aan de Bredestraat op ca. 450 m van de locatie van het initiatief.  

 

 


